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Městská část Praha - Zbraslav
Zápis

5. mimořádné zasedání zastupitelstva městské části, konané dne
30. 3. 2011 v 17:00 hod.

Přítomni: M. Douša; Bc. F. Gaspar; Mgr. et Mgr. S. Hasenkopfová; Ing. A. Háněl; P.
Hensel; Ing. O. Hofmeister; MUDr. A. Klímová; PaedDr. D. Kobylková; M.
Picek; Ing. Michal Stieber (příchod v 18.36 h); F. Toušek (odchod v 18.10
h); Ing. Z. Vejvodová; T. Verner (odchod v 19.50 h)

Dále přítomni: dle prezenční listiny 7 zaměstnanců ÚMČ Praha - Zbraslav
Hosté: dle prezenční listiny 5 hostů
Omluvení: MUDr. M. Charvát, J. Kabát, Ing. V. Ott, Mgr. K. Tejkal
Ověřovatelé: S. Hasenkopfová, M. Douša
Zapsal: J. Němec

Schválený program:

1 (15) Zahájení
2 (16) Schválení programu jednání
3 (17) Volba návrhové komise a jmenování ověřovatelů
4 (21) Interpelace a dotazy občanů
5 (18) Žádost o svěření nemovitosti parc. č. 1774 a 1775 v k. ú. Zbraslav
6 (19) Možnosti řešení kapacity předškolských zařízení
7 (10) Doplnění počtu členů KV a volba tajemníka KV
8 (13) Doporučení postupu při řešení kauzy „Ledová plocha/RSC“
9 (14) Využití systému SW ADVICE
10 (20) Závěr

K jednotlivým bodům programu:

1. Zahájení
V 17:00 h přivítal A. Háněl všechny přítomné. Konstatoval, že
5. mimořádné zasedání ZMČ Praha - Zbraslav bylo řádně svoláno
a zveřejněno, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů
a zahájil zasedání.
AZa) 00:00:00 h

2. Schválení programu jednání
A. Háněl zahájil tento bod a otevřel diskusi. F. Gaspar navrhl zařazení bodu "Možnosti
řešení kapacity předškolských zařízení" před bod č. 6. A. Háněl dal o tomto návrhu hlasovat.
Hlasování: souhlasí - 12, nesouhlasí - 0, zdrželo se - 0. Návrh byl přijat. Protože jiné návrhy na
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úpravu nebo změnu programu nebyly, dal A. Háněl, o programu jako celku, hlasovat. Hlasování:
souhlasí - 12, nesouhlasí - 0, zdrželo se - 0. Program byl schválen.
AZa) 00:00:30 h

3. Volba návrhové komise a jmenování ověřovatelů
Do návrhové komise (NK) navrhl A. Háněl F. Gaspara a T. Vernera. Jmenovaní souhlasili.
Protože nebyly jiné návrhy dal A. Háněl
o navrženém složení NK hlasovat. Hlasování: souhlasí 12. Návrh byl přijat. Ověřovateli zápisu
jmenoval A. Háněl M. Doušu
a S. Hasenkopfovou. A. Háněl také konstatoval, že zápis z minulého zasedání ZMČ byl ověřen.
AZa) 00:03:30 h

4. Interpelace a dotazy občanů
A. Háněl zahájil tento bod a předal slovo M. Voglovi. M. Vogl otevřel interpelace:
1. - L. Círman - na A. Háněla - úklid Výtvarnické ulice - odpověděli M. Vogl a A. Háněl.
2. - P. Košan - na S. Hasenkopfovou - vybavenost MČ odpadkovými koši a koši na psí
exkrementy. Odpověděla S. Hasenkopfová.
3. - M. Douša - na A. Háněla - proč nebyl poskytnut příspěvěk na výměnný pobyt žáků ZŠ Nad
Parkem v Indonézii. Odpověděl A. Háněl.
Další interpelace nebyly.
AZa) 00:05:20 h

5. Žádost o svěření nemovitosti parc. č. 1774 a 1775 v k. ú. Zbraslav
Předkladatel: Ing. Milan Vogl
A. Háněl zahájil tento bod a předal slovo předkladatelce
S. Hasenkopfové. S. Hasenkopfová přednesla důvodovou zprávu.
A. Háněl otevřel k tomuto bodu diskusi. Opakovaně vystoupili:
F. Gaspar, S. Hasenkopfová, M. Douša, O. Hofmeister, Z. Vejvodová, A. Klímová, A. Háněl,
D. Kobylková, F. Toušek, T. Verner. Další příspěvky nebyly. A. Háněl dal promítnout návrh
usnesení na projekční plátno a požádal přítomné o připomínky k návrhu usnesení. Z. Vejvodová
měla připomínky k formulaci návrhu usnesení. F. Gaspar podal návrh na doplnění návrhu
usnesení. F. Gaspar přečetl celý, upravený návrh usnesení. A. Háněl dal o návrhu usnesení
hlasovat. Hlasování: souhlasí - 12. Usnesení bylo přijato.
AZa) 00:15:40 h

Usnesení č. Z 5 26 11
Zastupitelstvo městské části

I. s o u h l a s í

s tím, aby zástupci městské části Praha - Zbraslav vedli jednání s vlastníkem
objektu č. p. 621 a parc. č. 1774 a 1775 v katastru obce Zbraslav o vystavení
kladného stanoviska k převodu citovaných nemovitostí do majetku městské části

II. p o v ě ř u j e
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zástupce městské části Praha - Zbraslav, aby následně vedli jednání s
Ministerstvem financí, Ministerstvem zdravotnictví a s Úřadem pro zastupování
státu ve věcech majetkových

III. u k l á d á

RMČ předložit koncepční návrh využití a zabezpečení dané nemovitosti a dále
předpokládané náklady na její využívání MČ.

6. Možnosti řešení kapacity předškolských zařízení
Předkladatel: Ing. Milan Vogl
Mimořádné zasedání ZMČ bylo svoláno z podnětu několika zastupitelů, kteří požadovali zařadit
do programu tento bod. A. Háněl požádal někoho z řad zastupitelů, kteří se podepsali pod
žádost o svolání tohoto zasedání, o důvodovou zprávu a otevřel diskusi. Přihlásil se F. Gaspar,
který nepřednesl důvodovou zprávu, ale zdůvodnil, proč se pod žádost o svolání mimořádného
zasedání podepsal a naznačil několik bodů k diskusi. Z. Vejvodová také vysvětlila, proč se
pod žádost podepsala a položila několik zásadních otázek k tomuto tématu. V dlouhotrvající
vzrušené diskusi opakovaně vystoupili:
F. Gaspar,S. Hasenkopfová, F. Toušek, D. Kobylková, Z. Vejvodová,
M. Douša, M. Bernardová, P. Košan, O. Hofmeister, M. Picek,
J. Linhartová. A. Háněl se vyjádřil ke všem navrhovaným variantám krátkodobého i
dlouhodobého řešení. Po vystoupení A. Háněla pokračovala diskuse: D. Kobylková, M.
Bernardová, Z. Vejvodová,
O. Hofmeister, P. Hamerská, F. Gaspar. Protože jednání trvalo již
dvě hodiny, vyhlásil A. Háněl 10 min. přestávku.
AZa) 00:41:40 h
Po přestávce pokračovala diskuse. Vystoupila J. Morčušová. Protože další příspěvky nebyly,
požádal A. Háněl NK o návrh usnesení.
F. Gaspar přečetl návrh dvou částí usnesení - krátkodobého
a dlouhodobého řešení. M. Douša podal doplňující návrh usnesení.
A. Háněl upozornil v tomto případě na kompetence RMČ. M. Douša upozornil na to, že ZMČ je
oprávněné toto usnesení přijmout.
M. Stieber měl návrh na doplnění návrh usnesení, týkající se krátkodobého řešení.
A. Klímová se ohradila proti invektivám vůči své osobě. A. Háněl opět požádal NK o návrh
usnesení. F. Gaspar navrhl hlasovat
o jednotlivých návrzích usnesení samostatně. A. Háněl dal hlasovat
o bodu I.a). Hlasování: souhlasí - 7, nesouhlasí - 3, zdrželi se - 2. Usnesení I.a) nebylo přijato. A.
Háněl dal hlasovat o budu I.b). Hlasování: souhlasí - 10, nesouhlasí - 0, zdrželi se - 2. Usnesení
I.b) bylo přijato. M. Stieber zformuloval a podal protinávrh
k návrhu usnesení I.c). A. Háněl dal hlasovat o protinávrhu
M. Stiebera. Hlasování: souhlasí - 5, nesouhlasí - 3, zdrželi se - 4. Protinávrh nebyl přijat.
A. Háněl dal hlasovat o původním návrhu usnesení I.c). Hlasování: souhlasí - 7, nesouhlasí
- 0, zdrželo se - 5. Usnesení nebylo přijato. A. Háněl požádal NK o přečtení bodu II. návrhu
usnesení. Z. Vejvodová podala protinávrh usnesení. M. Stieber zformuloval protinávrh Z.
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Vejvodové. A. Háněl dal hlasovat o bodu II. návrhu usnesení. Hlasování: souhlasí - 6, nesouhlasí
- 3, zdrželi se - 2. Usnesení II. nebylo přijato. F. Gaspar konstatoval, že by nebylo dobré
nepřijmout žádné usnesení a navrhl vyhlášení přestávky na přípravu nového návrh usnesení. A.
Háněl vyhlásil 5 min. přestávku.
AZb) 00:00:00 h
Po přestávce F. Gaspar přečetl nový návrh usnesení. V diskusi
k návrhu usnesení vystoupili: F. Gaspar, A. Klímová, Z. Vejvodová, A. Háněl, O. Hofmeister
podal pozměňující návrh. A. Háněl dal hlasovat o protinávrhu O. Hofmeistera. Hlasování:
souhlasí - 5, nesouhlasí - 0, zdrželo se - 5. Návrh nebyl přijat. F. Gaspar přečetl původní návrh
usnesení. A. Háněl dal hlasovat o původním návrhu usnesení. Hlasování: souhlasí - 11. Usnesení
bylo přijato. Návrh usnesení přednesla i M. Bernardová. A. Háněl upozornil na to, že o usnesení,
které nebylo přijato, se již na stejném ZMČ nemůže jednat a ukončil tento bod.
AZc) 00:00:00 h

Usnesení č. Z 5 30 11
Zastupitelstvo městské části

I. u k l á d á

a) RMČ pokračovat v přípravě investiční akce rozšíření MŠ Eliška, ale při přípravě
umožnit zastavení této akce před samotnou realizací, dále vejít v jednání se
soukromými mateřskými školami o možném využití jejich kapacit a finančních
podmínek pro takovou spolupráci, o řešení krátkodobých potřeb rozhodnout na
základě počtu přihlášených žáků na příštím jednání zastupitelstva MČ

b) RMČ posoudit a rozpracovat zejména níže zmíněné varianty dlouhodobého řešení
mateřského školství v pracovní skupině složené ze zastupitelů a předložit ke
schválení zastupitelstvu MČ: Nová školka v areálu Nad Parkem, nebo Slunečního
města; MŠ Ottova - přístavba a navýšení kapacity; MŠ Matjuchinova (odkup,
rekonstrukce a přístavba); Klubovna (výpověď nájemní smlouvy, rekonstrukce);
Objekt č. p. 1227 (výpověď nájemní smlouvy, rekonstrukce); Kontejnerová
školka.

7. Doplnění počtu členů KV a volba tajemníka KV
Předkladatel: Ing. Milan Vogl
A. Háněl zahájil tento bod a požádal členy KV o důvodovou zprávu. Důvodovou zprávu
přednesl za KV tajemník M. Vogl. A. Háněl otevřel diskusi. Nikdo se nepřihlásil. D. Kobylková
navrhla za nového člena KV R. Dostála. A. Háněl dal hlasovat o návrhu usnesení I.a).
Hlasování: souhlasí - 8, nesouhlasí - 0, zdrželi se - 2. Usnesení nebylo přijato. A. Háněl dal
hlasovat o návrhu usnesení I.b). Hlasování: souhlasí - 8, nesouhlasí - 1, zdržel se - 1. Usnesení
nebylo přijato. A. Háněl ukončil tento bod.
AZc) 00:10:00 h

8. Doporučení postupu při řešení kauzy „Ledová plocha/RSC“
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Předkladatel: Ing. Milan Vogl
A. Háněl zahájil tento bod a požádal členy KV o důvodovou zprávu. Zprávu za KV přednesla Z.
Vejvodová a navrhla stažení tohoto bodu.
Bod byl stažen.
AZc) 00:15:20 h

9. Využití systému SW ADVICE
Předkladatel: Ing. Milan Vogl
A. Háněl zahájil tento bod a požádal členy KV o důvodovou zprávu.
D. Kobylková, jako předkladatelka, stáhla tento bod z programu.
AZc) 00:17:00 h

10. Závěr
A. Háněl navrhl termín příštího zasedání ZMČ na 11. 5. 2011 a dal
o něm hlasovat. Hlasování: souhlasí - 6, nesouhlasí - 0, zdrželi se - 2. Návrh nebyl přijat. A.
Háněl poděkoval přítomným za účast
a ukončil 5. mimořádné zasedání ZMČ Praha - Zbraslav. Termín příštího zasedání ZMČ Praha -
Zbraslav bude oznámen, až ho starosta svolá.
AZc) 00:17:30 h

Mgr. Soňa Hasenkopfová Martin Douša

Ing. Aleš Háněl, MBA
starosta MČ Praha - Zbraslav


